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(Inf. wł.). Skrzyżowanie drogi krajowej nr 8 z ulicami Główną i Fabryczną w Bardzie jest
zaliczane do bardzo niebezpiecznych. Problemem we wskazanym rejonie jest nie tylko duży
ruch pojazdów, ale też ograniczona widoczność dla zmotoryzowanych.

Z  powyższych  przyczyn  władze  samorządowe  Barda  jakiś  czas  temu  zawnioskowały  do
wrocławskiego Oddziału Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o zainstalowanie w tym
miejscu sygnalizacji  świetlnej.  Ze zgodą pojawiły się pieniądze na to zadanie,  nawet wyłoniono
wykonawcę, tyle że zapomniał on poczynić uzgodnienia z Polskimi Kolejami Państwowymi, gdyż
skrzyżowanie ociera się o torowisko.

Od  burmistrzyni  Marty  Ptasińskiej  dowiedzieliśmy  się,  że  termin  realizacji  przedsięwzięcia
przesunięto do końca czerwca br.  Gmina ma w nim swój finansowy udział  znaczony interesem
swoich mieszkańców; to im najczęściej przychodzi "przecinać" K8.

Natomiast dla użytkowników ul. Fabrycznej ważnym też pozostaje temat jej modernizacji. Powiat
ząbkowicki, jako zarządca tej drogi, ubiega się o rządowe dofinansowanie prac w ramach funduszu
powodziowego. Jak tylko uzyska wsparcie, zabierze się do robót.
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